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Referat fra bestyrelsesmøde. 
Tid/sted: 3/4 2023 kl. 19. Klubben, Gedved. 

Deltagere:  OZ7PBI Peter, OZ4FD Flemming, OZ1GRL Arne L, OZ4JJ Hans Jørgen, Arne Paulsen 
                       Suppleanter: OZ2OE Ole, OZ5VO Lars Ole 
  Gæst: OZ5WT Bent Toksvig 

Referent: Arne Paulsen, sekretær. 

Agenda: 
1. Peter byder velkommen. 
2. Økonomisk status. 
3. Status for betalende medlemmer. 
4. Diskussion vedr. Facebook. 
5. Klubblad – input. 
6. Old-timer træf. 
7. Indkøb af termisk kamera? 
8. Åbent hus i efteråret? 

Referat: 
1. I forbindelse med Peters indledning var Bent Toksvig på besøg for at diskutere, hvordan vi bedst kan 

opdatere vores arkiv, da det i dag er temmelig uoverskueligt. Det blev vedtaget at lave et udvalg 
bestående af Bent, Arne L + ??, som forsøger at grovsortere arkiverede billeder, avisudklip samt andet 
materiale, der kan have historisk interesse.  

2. Regnskabet er uændret i forhold til det, der blev forelagt på generalforsamlingen. 
3. 7 medlemmer har fået tilsendt rykkere for manglende betaling af kontingent, og 2 har nu betalt. 

Deadline er den 8. april. 

4. Vedr. Facebook-sidens ejerskab blev de besluttet, at Ole ved lejlighed igen tager det op med Finni i 
forhold til at kunne beholde siden, hvis Finni ikke længere måtte ønske at stå som ejer. 

5. Følgende input blev foreslået til det kommende klubblad (juni/juli udgave): 
a. Artikel vedr. vores arkiv og forestående arkivering – input fra medlemmer ønskes også. 
b. Artikel om ”Fyrtårnsweekend” 
c. Omtale af artiklerne i ”Østbirk avis” og ”Horsens Posten” om OZ6HR. 
d. Omtale af det afholdte ”LAN party” 

6. ”Old-timer” træf afholdes lørdag den 10. juni. Peter koordinerer arrangementet. I forbindelse med det 
undersøges muligheden for et kort historisk tilbageblik, hvor OZ9ER Erling Nielsen måske kan fremvise 
nogen lysbilleder fra klubbens 25-års jubilæum. 

7. Det blev besluttet at indkøbe et termisk kamera til brug for f.eks. fejlsøgning. Hans Jørgen, Ole og Arne 
P. finder en velegnet model. I forbindelse med evt. udlån skal der udformes nogen bedre procedurer. 

8. Vi arbejder videre med at arrangere ”Åbent Hus” i efteråret for at udbrede kendskabet til klubben. Det 
forventes afholdt den 16. september kl. 10-15. 
 

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 22. maj kl. 19. 


